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Giricz Katalin
� Tudtuk elõre, hogy úgymond nagy meccs lesz

Bagi Lászlóval körzeti képviselõjelöltként meg-
mérkõzni, hiszen õ nyolc évig volt a körzet képvi-
selõje. Igaziból nem is bíztam a gyõzelemben, az
elsõ helyem sportnyelven szólva eléggé necces
eredmény. Úgy gondolom, Babák Misi eleve garan-
ciát jelentett, és segített az a nagyon pozitív kam-
pány, amiben a csapatjelleget helyeztük elõtérbe.

Nagyon örülök annak, hogy Lázár Zsolt és Hodálik Pali személyében
két még nálam � az eddigi legfiatalabbnál � is egy korosztállyal fiata-
labb ember kap lehetõséget a képviselõi munkára.

Lohr Gyula
� Boldog vagyok... nemcsak azért mert én sze-

mély szerint bekerültem a képviselõtestületbe, ha-
nem azért is, mert a FIDESZ és az MDF ilyen szép
eredményt ért el itt Szarvason. Gratulálok vala-
mennyi képviselõtársamnak, s szeretnék � ugyan-
úgy, mint az 1990-l998. közötti idõszakban, ami-
kor szintén képviselõ voltam �, a szociális bizott-
ságban dolgozni. Választókörzetemben sok fel-

adat vár még megoldásra: járdák építése, világítás, piactér rekonst-
rukciója, az un. �Csalóköz� rehabilitációja... ezek megoldásában sze-
retnék hatékonyan közremûködni.

Hetényi István
� Bár a FIDESZ és az MDF támogatásával indul-

tam és nyertem a választókerületben, én továbbra
is az FKGP tagja, s annak helyi elnöke vagyok, nem
váltottam �pártszínt�. A 4.sz. körzet képviselõje-
ként � megköszönve választóim bizalmát �, sze-
retnék hatékonyan közremûködni az utak és jár-
dák felújításában (Rákóczi út, Bocskai utca,
Markovitz u., Széchényi utcai parkolók, Béke köz

stb), valamint az Idõsek Otthona környékének rendbetételében. Váro-
si szinten pedig az új szennyvíztisztító megépítését tartom legfontosabb
feladatnak, ehhez kell megtalálnunk az anyagi forrásokat.

Galambos Imre
Mindenekelõtt köszönöm mindazok segítségét,

akik ajánlószelvényeikkel és szavazataikkal hozzá-
járultak a polgári oldal gyõzelméhez. A választáso-
kon elért eredménnyel nagyon elégedett vagyok.
Úgy gondolom, hogy a lakosság reálisan értékelte
az elmúlt 4 évben végzett munkát és bízik abban,
hogy az elkövetkezõ idõszakban ez a fejlõdés töret-
lenül folytatódik. Ígérem, hogy továbbra is min-

dent elkövetek, hogy Szarvas város, benne az 5. sz. körzet tovább fej-
lõdjön és épüljön.

Lázár Zsolt
�  Nagyon örülök neki, kimondhatatlan ez az

öröm, hogy megválasztottak képviselõnek, és kö-
szönöm a választóknak. Ugyanakkor érzem ennek
a megbízatásnak a felelõsségét is, s mivel sokan
adták rám a voksukat, a felelõsség mégnagyobb.
Szeretném, ha a képviselõi munkámmal azok is
elégedettek lennének, akik nem rám szavaztak.
Akárcsak a lelkészi munkát a képviselõséget is szol-

gálatnak tekintem, segítek ahol tudok.
Kiszely Mihály

� Úgy gondolom, két alapvetõ oka van annak,
hogy a FIDESZ ilyen jó eredményeket ért el Szarva-
son: egyrészt az, hogy minden választókerületben
hiteles jelölteket tudott állítani, másrészt igen nagy
�húzóerõ� volt Babák Mihály ismételt jelölése a
polgármesteri posztra. Gratulálok képviselõtársa-
imnak, s úgy érzem, a következõ négy év legfon-
tosabb feladata az, hogy folytassuk az elmúlt ciklus-
ban megkezdett munkát. Körzeti képviselõként

szeretném megfelelõen képviselni az itt élõk jogos érdekeit, tágabb, vá-
rospolitikai feladatomnak pedig a munkahelyteremtést tartom.

 Hodálik Pál
� A lakosságnak köszönhetõ ez a választási ered-

mény. Úgy gondolom, látták az elmúlt négyéves fej-
lõdést és ezért szavaztak bizalmat a �polgári
tizesnek�. Ezek a képviselõk egy-egy területnek a
szakértõi, én a pályázatok menedzsere vagyok és
meggyõzõdésem, hogy fejlesztési elképzeléseink-
hez meg fogjuk találni a forrásokat itthoni és kül-
földi keretekbõl. Személy szerint köszönöm a 8-as

körzet választóinak, hogy ilyen sokan rám szavaztak. Az itt élõk jól jár-
tak, hiszen listáról bekerült a testületbe Sonkolyné Szekerczés Margit is.

Besenczy Zoltán
� Örülök annak, hogy � négy év után � ismét tag-

ja lehetek a képviselõtestületnek, s köszönöm a
kerület választóinak bizalmát. Úgy gondolom, a
térség lakói jól jártak azzal, hogy Závoda Ferenccel
együtt ketten is képviselhetjük érdekeiket. Kerüle-
tem egyes részei, különösen Sirató, Bezina és az
Ujfaluczki dûlõ az infrastruktura szempontjából
igen elmaradottak. Én azért szeretnék dolgozni az

elkövetkezõ négy évben, hogy ezek az emberek ne legyenek �másod-
rendû állampolgárok�, s ugyanolyan körülmények között élhessenek,
mint a városiak.

Dr. Gyalog Sándor
Megtisztelõ és megható ahogyan Szarvas  város

polgárai szavazataikon keresztül értékelték a Ba-
bák Mihály vezette négyéves önkormányzati mun-
kát. Csapatmunka volt az elmúlt négy év, csapat-
munka volt a választási kampány és várhatóan egy-
séges csapatként teljesítjük majd azokat a vállalá-
sokat, melyeket a választóinknak igértünk. A lehe-
tõségek adottak a töretlen fejlõdésre, Babák Mihály

személye erre garancia. Személy szerint megköszönöm a választóim-
nak, hogy ismételeten a bejuttattak a képviselõ-testületbe. Igérem,
munkámmal megszolgálom ezt a bizalmat.

Závoda Ferenc
� Nagyon örülök, hogy ismét megválasztottak

képviselõnek. Büszke vagyok az ezüstszõlõiekre,
hiszen tõlük kaptam nagyon sok szavazatot. Mint
nemzetiségi képviselõ és mint külterületen élõ
képviselõ folytatom azt a munkát, amit négy évig
feladatomnak tartottam: a szlovák nyelv ápolását,
a hagyományõrzést és a hagyományteremtést segí-
teni. Besenczy Zoltánnal az ezüstszõlõi körzet

most megválasztott képviselõjével jó a kapcsolatunk, azon leszünk,
hogy megoldódjanak azok a gondok, melyek az emberekkel való be-
szélgetéseink során felmerültek illetve a késõbbiekben felmerülnek.

Dr. Bagi László
� Úgy érzem, a FIDESZ túlnyerte magát, s ez nem

jó. Nem jó azért, mert Szarvas alapvetõen nem
ilyen jobboldali beállítottságú. Ez az eredmény an-
nak köszönhetõ, hogy a jobboldal túlszervezte a
kampányt, arra törekedett, hogy mindenáron mi-
nél nagyobb hatalmat kaphasson. Azt hiszem, a szo-
cialisták lehetõségei ezért az elkövetkezõ ciklus-
ban meglehetõsen korlátozottak lesznek. S úgy

gondolom, egy baloldali kormányzás mellett ez a nagyarányú jobbol-
dali túlsúly nem válik a város javára.

Kozák Imréné
Annak természetesen örülök, hogy az MSZP lis-

tájáról négyen a képviselõtestületbe kerültünk, kö-
szönjük a szocialistákra leadott szavazatokat.
Õszintén megmondom, hogy én jobb ered-
ményt vártam. Azt hiszem, a választók egy ré-
sze az elmúlt négy évben elért eredményeket
kizárólag a FIDESZ-nek tulajdonította, pedig a
korábbi testület hat szocialista tagjának is haté-

kony része volt ebben. A következõ évek legfontosabb feladatának
tartom, hogy megtartsuk a fejlõdés lendületét a városban, s szociálisan
érzékeny, gondoskodó önkormányzat legyünk.

Sonkolyné Szekerczés Margit
� Úgy gondolom a választásokon elért ered-

mény arra figyelmeztet bennünket, hogy el kell
kezdeni a megújulást, vissza kell szereznünk az
emberek bizalmát. A következõ négy évben a kép-
viselõtestületnek folytatnia kell az elõzõ ciklusban
elkezdett munkát. Együtt kell dolgoznunk a vá-
rosért, arra kell törekednünk, hogy arányosan
fejlõdjön Szarvas (ne csak a városközpont), s

hogy javuljanak az emberek életkörülményei. Ennek eléréséhez
nagyon fontos, hogy segítsük az új vállalkozások letelepedését a város-
ban.

Kovács Mátyás
� Nagyon megköszönöm mindenkinek, aki en-

gem és az SZDSZ csapatát támogatta a választá-
son, jólesik, hogy bekerülhettem a testületbe.
Miután új vagyok a képviselõk között, ezt a
bizalom megnyilvánulásaként fogom fel.

Elfogadom és tiszteletben tartom a választók
akaratát ha úgy döntöttek, hogy valamennyi válasz-
tókörzetben a fideszes jelöltet hozták ki gyõztes-

ként. E szerint fogok dolgozni a testületben.
  Dr. Demeter László

� Ami a helyi választási eredményeket illeti: a
szarvasiak így döntöttek, s ezt tudomásul kell ven-
nie mindenkinek, annál is inkább, mert az embe-
rek mindig bölcsen döntenek és ennyi ember nem
tévedhet. Örülök, hogy ebben a kiélezett küzde-
lemben bekerültem a képviselõtestületbe, még ha
�vígaszágon� is, s természetesen gratulálok vala-
mennyi képviselõtársamnak. Az elkövetkezõ négy

évben városi szinten szeretnék minél többet tenni az idegenforgalom
fejlesztéséért. A 07.számú körzetben is várnak ránk bõven feladatok:
zebra és parkoló kialakítása az Ótemplom mellett, útépítések stb.

Tusjak Tamás
� Meglepett a Fidesz fölényes, nagyarányú gyõ-

zelme, én ezt Babák Mihály négyéves munkájának
tudom be. A választók nem használták ki azt a szí-
nes paletteát, amit a jelöltek szokszínûsége kínált,
így eléggé egyoldalú lett a testület, ami, hogy jó-e
vagy rossz, majd eldönti az elõttünk álló négy év.
A nagycsaládosok nevében is köszönöm, hogy civil-
szervezet jelöltjeként egyedüliként bejuttatak a tes-

tületbe, a két vezetõ párt után a nagycsaládosok kapták a legtöbb sza-
vazatot.

Földesi Zoltán
� Meglepte a választás eredménye?
� Ami a polgármesteri tisztségért folyó ver-

senyt illeti, az eredmény nem, legfeljebb az ará-
nyai voltak meglepõek. Azzal számoltunk (s
több alkalommal is elmondtuk), hogy az elmúlt
idõszakban végbement fejlõdés, az Év Polgár-
mestere cím, az elmúlt ciklus kormányzati hátte-
re Babák Mihály javára befolyásolja a közvéle-

ményt, s valóban a választók igazolták sejtéseinket. Megdöbbentõ
meglepetés volt viszont, hogy az egyéni választókörzetek mind-
egyikében a második helyen végzett a szocialista jelölt. Arra gon-
doltunk, hogy az egyéni teljesítmény, a képviselõi munka többet
számít, de Babák Mihály és csapata olyan erõs volt, ami azt ered-
ményezte, hogy nekünk csak négy listás helyünk lesz a következõ
testületben. Ez új helyzetet teremt, tudomásul kell venni, hogy a
polgármester úr egyik választási szlogenjére � Misi szereti Szarvast
� megérkezett a válasz: Szarvas is szereti Misit, de hogy ezt a kap-
csolatot hogyan éli meg a város az elkövetkezõ idõkben, az egy
újabb kérdés.

� Ez nyilván az önök eljövendõ politikáján is múlik...
� Ez alapvetõen a megváltozott körülményeken múlik, szerin-

tem. A Medgyessy-kormány állni fogja szavát, s nem párthovatarto-
zás lesz az alapja egy-egy település mûködésének, fejlõdésének,

                                       Folytatás a 3. oldalon

Csenben és rendben zajlottak a vasárnapi helyhatósági választások,
amint a Helyi Választási Bizottság elnöke, dr. Szitó András vasárnap, az
urnazárás elõtt érdeklõdésünkre elmondta. Eheti lapszámunkban rész-
letesen tájékozódhatnak a választások alakulásáról, s az új testület
tagjainak választást követõ gondolatairól. Amint arról Mihaleczné Ko-
vács Mária jegyzõ érdeklõdésünkre beszámolt, a 4. sz. választókerület-
ben dr. Pecsenye Erzsébet a választási bizottság eredményt megállapító
döntése ellen jogorvoslati kérelmet nyújtott be, kedden továbbították
a kérelmet a Területi Választási Bizottsághoz. Az új testület alakuló
ülésének még csak tervezett dátuma van, november 3-án, vasárnap.
Most pedig következzenek a képviselõk elsõ benyomásai.

Babák Mihály
� Megelpte a választás eredménye?
� Hazudnék, ha azt mondanám hogy nem. Per-

sze bíztam a szarvasiakban és nem csalódtam, ami
számomra azt is jelenti, hogy õk sem csalódtak csa-
patunkban. Sokat dolgozott ez a csapat az elmúlt
négy évben, és a nyilvánosság is hozzájárult ah-
hoz, hogy a városlakók beleláthattak minden dol-
gunkba, s nem lehetett kétséges elõttük sem, hogy

a legtöbbeket érintõ kérdésekben igyekszünk a legjobban megoldani.
A fejlõdést, úgy gondolom, mindenki szereti és � nem túlértékelve a
mi szerepünket � az elmúlt négy év a fejlõdésrõl szólt. Nagyra értéke-
lem ezt a várost, hogy lakóinak van stabil értékítélete és élnek a véle-
ménynyilvánítás lehetõségével � nem csak a választásokon �, számí-
tunk továbbra is erre.                                                       Folytatás a 3. oldalon

Választás után, elsõkézbõl

...õrizzük öt-
venhat mártírjai-
nak emlékét, akik
a hazáért, szabad-
ságért, értünk ál-
dozták életüket �
mondta az �56-os
forradalom és sza-
badságharc kitöré-
sének 46. évfordu-
lóján rendezett
szarvasi ünnepség
szónoka, Szakács
Mihály a Tessedik
Sámuel Fõsikola
Pedagógiai Kará-
nak docense. A
szerda déletti ün-
nepség az egy év-
vel ezelõtt avatott
�56-os emlékhely-
nél, a katolikus
templom mögötti
téren volt, ahol az egybegyûlteket Babák Mihály polgármester köszön-
tötte. Felidézte gyerekkori � mint mondta �, akkor érthetetlennek tûnõ
emlékeit, az �Aki nincs velünk, az ellenünk van� korszakot, majd a
puhuló diktatúra történelemhamisítását, kérve mindenkit a történel-
mi valóság kimondására, megtanítására. Ezt követõen mondta el be-
szédét Szakács Mihály, aki korabeli � apróságnak tûnõ � újsághírekbõl
indulva, az elégedetlenséget megfogalmazó fiatalok tettein � hõsiessé-
gén � át az 1989-es, a harmadik köztársaságot kikiáltó nap nagyszerû
pillanatáig jutva tette fel a szónoki kérdést: � Valóban megvalósultak
�56 követelései?

Az ünnepi beszédet követõen Szarvas Város Általános Iskolájának
diákjai adtak elõ Jani Erzsébet által kitûnõen megkomponált irodalmi
emlékmûsort, a közönséget magávalragadó átéléssel. Az emlékmûsor
után a város, az intézmények és pártok képviselõi helyezték el az em-
lékezés koszorúit a szarvasi �56-os emlékmû talapzatán.

Késõ délután a Szarvasi Történelmi Emlékút Közalapítvány szerve-
zésében, immár hagyományosan a Történelmi Emlékút �56-os oszlopá-
nál volt csendes fõhajtás és gyertyagyújtás, amit Lustyik János vissza-
emlékezése, a szarvasi �56-os történések felidézése követett.

��
A délelõtti szarvasi megemlékezéssel egyidõben Békésszentand-

ráson, a Hõsök szobránál is megemlékezést tartottak, s az emlékmû-
sort követõen koszorúkkal, virágokkal tisztelegtek �56 mártírjainak
emléke elõtt.

Szívünk 301-es
parcellájában...


